
 1

Protokół Nr XLIV/18 
 

z obrad XLIV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali  konferencyjnej Urzędu Miasta  

w dniu 21 maja 2018 roku 
 

 

Obrady XLIV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 16:00, zakończyły 
zaś o godzinie 16:15. 

W obradach XLIV sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLIV sesji: 

1. Witold Berski 
2. Jan Hyndza 
3. Katarzyna Jarocka 
4. Jerzy Korowicki 
5. Antoni Kosieradzki 
6. Walentyna Kożuchowska 
7. Paweł Onieszczuk 
8. Jerzy Roszczenko 
9. Łukasz Rybałtowski 
10. Igor Śnieżko 
11. Agnieszka Monika Zalewska 
12. Roman Zdrojewski 

 
 

 
Radni nieobecni na XLIV sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Rafał Burakowski 
3. Melania Grygoruk  

 
 
W obradach XLIV sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza  
3) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 
4) Elżbieta Rakszawa – Sekretarz Miasta 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 
 
Obrady XLIV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 21 maja 2018 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Monika Zalewska, która na wstępie powitała 
wszystkich przybyłych na XLIV sesję Rady Miasta.  
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Do punktu 2 – przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali łącznie z 
materiałami na sesję (Załącznik Nr 2).  

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Radni uwag nie zgłosili. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad na 12 
radnych biorących udział w obradach XLIV sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, 
za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad XLIV sesji przedstawia się następująco: 

1) otwarcie obrad, 

2) przyjęcie porządku obrad, 

3) podjęcie uchwały w sprawie określenia dopłat do cen za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków w mieście Siemiatycze, 

4) wolne wnioski, 

5) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – podjęcie uchwały w sprawie określenia dopłat do cen za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków w mieście Siemiatycze  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Prezesowi Przedsiębiorstwa Komunalnego. 

- Prezes PK powiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami nowy regulator „Polskie 
Wody” zatwierdził nowe taryfy na wodę i ścieki na okres 36 miesięcy. Nowe taryfy 
obowiązują od 26 maja br. Projekt uchwały dotyczy dopłat do wody i ścieków do tych 
nowych taryf. 

Stawki za wodę i ścieki zostały przyjęte zgodnie z planem inwestycyjnym na lata 2018 – 
2021. Prezes dodał, ze stawki zostały ustalone na 3 lata, ale po roku na pewno będzie 
możliwość zmian taryf. Prezes dodał, ze jeżeli dopłata do wody ścieków zostanie utrzymana 
na podobnym poziomie jak w poprzednim roku, to taryfy zostaną na bardzo podobnym 
poziomie (przy zużyciu 10 m3 wody podwyżka byłaby 1 zł), ścieki zostaną na takim samym 
poziomie, a w trzecim roku założony jest spadek. 

 - Burmistrz dodał, ze bardzo trudno jest otrzymać potwierdzenie taryf od nowego regulatora i 
można cieszyć się że nam udało się za pierwszym podejściem. 

- Radny Rybałtowski zapytał o to  czy Wody Polskie pobierają jakieś opłaty? 

- Prezes PK odpowiedział, że przy składaniu wniosku płaci się 500 zł. Prezes powiedział, ze 
samorządy powinny się bać o to co będzie z wodami opadowymi. Za każde utwardzenie 
terenu trzeba będzie płacić. 

- Burmistrz dodał, że szczególnie odczują to przedsiębiorcy, którzy mają dużą powierzchnię. 
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- Radny Śnieżko zapytał o to jak to będzie liczone? 

- Burmistrz odpowiedział, ze procentowo.  

- radny Śnieżko zapytał o to czy jak przedsiębiorca ma w kilku miejscach działki, to ich 
powierzchnia liczona jest oddzielnie, czy jest sumowana? 

- Sekretarz odpowiedziała, że chodzi o pojedynczą działkę bo chodzi o zachwianie, ze woda 
nie wsiąka tylko spływa. 

- Burmistrz powiedział, że miasto musi zrobić kanalizację deszczową, ponieść największe 
koszty i z tytułu opłat do miasta będzie wpływało 10%, a reszta do Wód Polskich. 

- Radna Kożuchowska zapytała o to jakie będą dopłaty do wody i ścieków? 

- Burmistrz odpowiedział, ze tak jak w poprzednim roku 260 tys. co roku. 

- Prezes PK dodał, że została utrzymana dopłata na poziomie 30 gr do wody i 55 gr do 
ścieków. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag i pytań w tej sprawie. Przewodnicząca Rady zarządziła 
głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia dopłat do cen za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków w mieście Siemiatycze, 
Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto jest za podjęciem tej uchwały - na 
12 radnych biorących udział w obradach XLIV sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 radnych, 
„za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XLIV/267/18 stanowi Załącznik Nr 4 

 

 

Do punktu 6 – wolne wnioski. 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Radny Rybałtowski zapytał o to czy zużycie wody zwiększa się czy zmniejsza? 

- Prezes PK powiedział, ze na podobnym poziomie jest zużycie, można jednak zauważyć 
oszczędność w zużyciu wody. 

 

Do punktu 14 - zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLIV sesji Rady Miasta w dniu 21 maja 
2018 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 16:15. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


